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Dagsorden til Bestyrelsesmøde. 
Gruppe: Afdelingsbestyrelsen  Bestyrelsen: Funktion: Mødt: 
Dato: 05.03.2015  Peter Dyhr (PD) Formand X 

Klokken: 19.00  Lotte Jensen (LJ) Næstformand X 

Sted: Multihuset  Per Vestergaard (PV) Kasserer X 

Godkendt: Med forbehold  Lisbet Sørensen (LS)  X 

Referent: PD  Theresa Ahle (TA)  X 

      

      

Mødt: 7  Linda Meyer (LM) Suppleant X 

Afbud: 0  Viktor Lysgaard (VL) Suppleant X 

Udeblevet: 0  Anne Hedegaard  ___ 

   Mette Steensig  ___ 

Dagsorden 
Nr. Punkt. Kommentarer / Beslutning / Opgave Ansvar Bilag 

 
01. Godkendelse af dagsorden: Dagsorden godkendt. Alle  

     
02. Godkendelse af referat: Der er en ændring fra sidste møde! 

Under pkt. 3 skal referatet ændres således: 
Revy i Brændgårdsparken vedtaget flerstemmigt. LJ 
kontakter Kirsten (instruktør). Max. Bevilges kr. 15000 
– som dog kan nedbringes gennem sponsorater. 
Hvis ønsket udpeges ny referent. 

Alle  

     
03. Indkomne forslag: MultiHuset’s drift: 

2 udlejninger ii februar uden anmærkninger. 
Gulvafslibning, lakering + rengøring. Kvaliteten af det 
udførte arbejde er diskutabelt. Slibningen før lakering 
er mangelfuld. Man kan faktisk ikke se resultat af af-
slibning, sandsynligvis er det rengjort, hvorefter der er 
foretaget lakering. Rengøringen, der er ikke foretaget 
grundig afvaskning af vægge eller paneler.  
MultiHuset mangler diverse artikler som er blevet be-
stilt ultimo november 2014. Der skal mere styr på det. 

PD/PV  

     
  Sommerfest: 

Der skulle have været taget kontakt til afdelingsbesty-
relsen på Sønderager. Dette er ikke gjort, hvilket PD 
beklager. Men der trækkes i arbejdstøjet! Nu!!!! 
Datoen er 19. – 20. Juni. 

Alle  

     
  Revy: 

Revyen er flyttet til 1-2 uger før efterårsferien. Hoved-
årsagen er et stramt program for instruktøren + tids-
mæssigt kan det ikke nås til sommerfesten. Der skal 
desuden arbejdes på at flere beboere deltager i selve 
revyen. Vi tror, at der gemmer sig en usleben diamant 
blandt beboerne. 
Efterfølgende har LJ fået mail fra instruktøren. Musik + 
flere af de andre aktører kan ikke på det givne tids-
punkt. 

LJ  



Side 2 af 3 
 

LJ undersøger med instruktør, beslutningen udskydes 
til næste afdelingsbestyrelsesmøde. 

     
04. Fortroligt: På vegne af afdelingsbestyrelsen har PD givet Anne 

Hedegaard tilsagn om opbakning til fortsættelse af ar-
bejdet under TuT indtil sommerferien.  Information 
om dette burde have været tilgået alle i siddende be-
styrelse. 

PD  

     
05. Afholdte arrangementer: Fastelavn: 

En rigtig god dag iflg. Tilbagemeldinger fra deltagere. 
Det blev afholdt på det gamle bibliotek. Arrangemen-
tet er omtalt og billedeligt dokumenteret i seneste 
nummer af Hjem til dig. Tak til PV for gode billeder. Og 
tak til de ildsjæle som tilvejebragte yderligere tilmel-
dinger. 29 voksne + 24 børn deltog. 

Alle  

     
  Banko: 

400 kr. – 500 kr. i gennemsnitlig overskud. 
PV  

     
06. Kommende arrangementer: Påskebanko:  20 spil 

Indkøb af påskegevinst:  TA 
Indkøb af gevinster:  LS 
Indkøb af drikkevarer:  PV 
Amerikansk lotteri udvides med 1 serie, så der spilles 
på 3 serier. 
 
Sommerudflugt: 
Lalandia kontaktes med henblik på tilbud.  
Djurs Sommerland kontaktes med henblik på tilbud. 

Alle  

     
07. Nyt fra TuT: Temadag: 

Afdelingsbestyrelsen og andre frivillige i TuT deltager i 
temadagen. Der arbejdes videre med de værktøjer om 
forankring af aktiviteter i Brændgårdsparken vi fik 
kendskab til på temadagen november 2014. Lone Ne-
dergaard, leder af boligsocialt projekt i Brøndelslev, 
kommer igen og tænker tanker om forankring sam-
men med deltagerne. 
Mette Steensig holder 19. marts 2015. Mette skal 
selvfølgelig have en ”afskedsting”. LJ & PV sørger for 
dette. 

MS/AH  

     
08. Nyt fra Driftleder: Træer ved blok 1 og blok 4 er fældet.  

Etablering af p-pladser påbegyndt.  
Tilladelse til etablering af cykelværksted i gl. vaskekæl-
der blok 4 givet under givne retningslinjer om at repa-
ration af brændstofdrevne køretøjer IKKE er tilladt i 
kælderen….  
Varmt vand afbrydes i tidsrummet 0730-1530 den 24. 
– 25. marts. 
Waoo: Når beboere henvender sig til EnergiMidt om-
kring problemer med deres installation, skal udbyder 
reagere positivt og iværksætte udbedring med det 

KK/PD  
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samme. Dette er en del af indgået aftale mellem bolig-
selskab og EnergiMidt. 

     
09. Nyt fra Fruehøj: På ekstra ordinært repræsentantskabsmøde blev det 

besluttet at give organisationsbestyrelse bemyndi-
gelse til at sælge Afdeling Søndergade. 

PD/LJ  

     
10. Koordinationsgruppen:  Der vil blive inviteret til åbent hus, blokvis, hvor koor-

dinationsgruppen vil blive præsenteret, informeret 
om økonomi, nuværende aktiviteter og forslag til 
kommende aktiviteter fra beboere og praktiske oplys-
ninger om kontaktpersonerne i koordinationsgruppen. 

PD  

     
11. Eventuelt: Alt kan vendes – men ikke vedtages Alle  

  Skiltning ”Trappeopgang” ved svalegangene. 
En del altan/terrasser ser rodede ud. Kan vi gøre no-
get? 
Udskiftning af nettene på målene + de bør sættes fast 
til de eksisterende bøjler. 
Venter på det sidste mht. gildesal – så ansøgning vil 
tilgå forretningsudvalget… 
PV har sørget for alu-skinner til døre + gulvlister i Mul-
tiHuset. 
Der bliver nedskudt rågereder. 
TA udtræder af afdelingsbestyrelsen af personlige år-
sager. Linda Meyer indtræder i afdelingsbestyrelsen.  

  

 
 

p.b.v 
 

Peter Dyhr 
 

 



 

 
90102 Afdeling Brændgårdsparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 5/3 2015 
 
Administrationen har modtaget referatet den 6/3 2015 
Administrationen har gennemgået referatet den 11/3 2015 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
01 Godkendelse af dagsorden: Der er ingen administrative bemærkninger til 
punktet. 
 
02 Godkendelse af referat: Der er ingen administrative bemærkninger til punktet. 
 
03 Indkomne forslag – Multihusets drift:  
Der er bestilt en let afslibning og lakering, og det er også det, som der er blevet 
udført ifølge Kjeld Kristensen. Det er muligt, at brugen (og dermed også sliddet på) 
af Multihuset er større, end først antaget, og at der skal afsættes flere midler til 
vedligeholdelsen. Det tager vi en snak om på foråret ’Markvandring’. 
 
Med hensyn til rengøringen, så er der ikke bestilt afvaskning af vægge og paneler, 
så det er selvfølgelig heller ikke blevet foretaget. 
 
Hvem har bestilt – og hvad mangler der – fra november 2014? 
 
I det hele taget mangler der noget kommunikation eller forventningsafstemning 
omkring driften af Multihuset. I administrationen er det Jonna Madsen, der tager 
sig af arbejdet omkring Multihuset, men hun mangler en kontaktperson, der har sin 
gang i Multihuset. Det kunne være rigtig fint med noget bedre kontakt.  
 
03 Indkomne forslag – Sommerfest: Der er ingen administrative bemærkninger til 
punktet. 
 
03 Indkomne forslag – Revy: Der er ingen administrative bemærkninger til punktet. 
 
04 Fortroligt: Der er ingen administrative bemærkninger til punktet. 
 
05 Afholdte arrangementer: Der er ingen administrative bemærkninger til punktet. 
 
06 Kommende arrangementer: Der er ingen administrative bemærkninger til 
punktet. 
 
07 Nyt fra TuT: Der er ingen administrative bemærkninger til punktet. 
 
08 Nyt fra driftsleder: Der er ingen administrative bemærkninger til punktet. 
 
09 Nyt fra Fruehøjgaard: Der er ingen administrative bemærkninger til punktet. 



 

 
10 Koordinationsgruppen: Der er ingen administrative bemærkninger til punktet. 
 
11 Eventuelt: Administrationen tager Theresa Ahle udtræden af 
afdelingsbestyrelsen – og Linda Meyers indtræden - til efterretning. 
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